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واکسن پولی خلاف قانون است

آرمان ملی: نایــب رئــیس شورای شهر تهران 
گفت:واکسیناسیون پولــی غیـراخلاقی و خلاف 
قانون اساسی است. سید ابراهیم امینی با اشاره به 
امکان پولی شدن بخشی از واکسیناسیون کرونا 
گفت: چنین موضوعی در صورتی که رنگ حقیقت 
پیدا کند، در کنار ابعاد ناپسند و وجهه کریهی که 
از کشورمان به عنوان تنها کشوری که واکسن 
کرونا؛ این نیاز ضروری بشر امروزین را به مردم خود 
فروخته است، به جهانیان مخابره می کند و همچنین 

مغایر اصول متعدد قانون اساسی کشور هست.

تصادف فوتی دوچرخه سواران 
آرمان ملی: سرهنگ علی همه خانی، معاون 
آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور تهران 
بزرگ درباره آمار تصادفات مربوط به دوچرخه 
سواران گفت: طبق آمارهای ما میزان تصادفات 
فوتی و جرحی دوچرخه سواران در تهران بسیار 
ناچیز است، به طوریکه در سال ۹۹ تنها یک 
مورد فوتی در مورد دوچرخه سواران داشتیم 
و از بین ۱۶هزار و ۶۰۰ تصادف جرحی رخ 
داده در پایتخت نیز تنها ۵۱ مورد آن مربوط به 

دوچرخه سواران بود.

 درخواست 1.5 میلیارد
 پیامک واکسن

آرمان ملی: وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی، در نامه ای به دکتر آذری جهرمی، وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، درخصوص لزوم 
ساماندهی ارسال پیامک های اطلاع رسانی برنامه 
ملی واکسیناسیون کووید ۱۹ به منظور پوشش 
کامل افراد ثبت نامی در این برنامه، تاکید کرد. در 
نامه سعید نمکی آمده است: از آنجاییکه امر اطلاع 
رسانی به افراد ثبت نام شده در این سامانه مستلزم 
ارسال حداقل ۶ تا 8 پیامــک است، پیش بینی 
می گردد به منظور پوشش کامل افراد ثبت نامی، 

حداقل  به ۱.۵ میلیارد پیامک نیاز باشد.

خرید واکسن کرونا از چین 
ایلنا: سخنگوی جمعیت هلال احمر با بیان 
اینکه توفیقاتی حاصل شده تا واردات واکسن 
را از مبداء چین به کشور داشته باشیم، اعلام 
کرد که در عین حال در صورت ارائه مجوز از 
سوی وزارت بهداشت، هلال احمــر آمادگی 
انجام واکسیناسیون از طریق مراکز خود را 
دارد. محمدحسین قوسیان مقدم افزود: در حال 
حاضر پیگیری برای واردات واکسن کرونا از سوی 
جمعیت هلال احمر به شدت در حال جریان 
است. واردات مان از مبداء چین خواهد بود، اما 
هنوز نمی توانیم اعلام کنیم که میزان واردات 
چقدر بوده و دقیقا چه زمانی وارد کشور می شود.

 مخدوش شدن کتیبه 
»چشمه علی« 

آرمان ملی: عضو شورای اسلامی شهر تهران 
گفت: روز دوشنبه کتیبه تاریخی چشمه علی 
در شهر ری مــورد آسیب قرار گرفته و افرادی 
آن را با رنگ مو مخدوش کرده اند. حجت نظری 
افزود: این اتفاق نتیجه آن است که تا چه اندازه 
در مراقبت این آثار کــوتاهی می شود البته این 
خرابکاری قابل ترمیم است اما لازم است اقدامی 

جدی برای حفاظت از این آثار انجام شود.

 برخورد مرزبانان 
با قاچاقچیان الکل

مهر: معاون اجتماعی فرماندهی مرزبانی ناجا 
در پی انتشار فیلمی در فضای مجازی مبنی بر 
رفتار بد نیروهای هنگ مرزی در ارتفاعات ته ته 
و اورامانات، گفت: صحنه برخورد منتشر شده با 
قاچاقچیان و متجاوزان مرزی که با نقض حریم 
امنیتی نوار مرز قصد ورود به کشور و وارد کردن 
محموله ممنوعه )مشروبات الکلی( به داخل کشور 
را داشتند مرتبط بوده است. سرهنگ ابولقاسم 
خاتمی افزود: قسمت های اصلی جریان فیلم 
مذکور به صورت منقطع و گزینشی پخش شده 

و بازگوی زوایای رویداد حادث شده نبوده است.

بارش باران در 1۹ استان 
آرمان ملی: مدیرکل پیش بینی و هشدار 
سریع سازمان هواشناسی از بارش شدید باران 
در ۱۹ استان کشور خبرداد و گفت: امروز )8 
اردیبهشت( این شرایط در بیشتر مناطق کشور 
ادامه خواهد داشت. صادق ضیاییان ادامه داد: 
شدت بارش طی امروز در استان های آذربایجان 
غربی، آذربایجان شرقی، اردبیل، کردستان، 
زنجان، گیلان، مازندران، قزوین، البرز، تهران، 
نیمه شمالی سمنان، اصفهان، یزد، مرکزی، 
همدان، کرمانشاه، شمال ایلام، شمال فارس و 

نیمه شمالی کرمان است.

درخواست برای تمدید 
محدودیت ها

آرمــان ملـی: استــانــدار تهــران گفت: 
تمدید وضعیت موجود برای هفته آینده نیز مورد 
درخواست ماست. انوشیروان محسنی بندپی افزود: 
این وضعیت تا رسیدن به حالتی که فرآیندها را 
نزولی کنیم، باید رعایت شود و اعمال محدودیت ها 
می تواند کمک کند. وی اظهار داشت: اگر اکنون 
میزان رعایت فاصله گذاری اجتماعی و شیوه 
نامه های بهداشتی در تهران به هفتاد درصد 
رسیده به خاطر این است که حضور نیروها را بر 
سرکار ادارات و دستگاه ها یک سوم کرده ایم و 
مشاغل گروه ها به غیر از گروه یک تعطیل هستند و 

نظارت های ما تشدید پیدا کرده است.

معاون پیشگیری از معلولیت های 
مرکز تــوسعه پیشگیری و درمان 
اعتیاد ســازمان بهزیستی کشور 
نسبت به بــازگشـت طرح جوانی 
جمعیت از سوی شــورای نگهبان 
واکنش نشان داد. افروز صفاری فرد 
افزود: ما امیدواریم اعتراضاتی که 
از سـوی شــورای نگهبان به طرح 
جوانی جمعیت شده، مــربوط به 
ماده ۵3 و ۵۶ باشد. چراکـه ما به 
این دو ماده اعتراض داریم و تاکید 
داریم یا حذف شود و یا به گونه ای 
اصلاح شود که جلوی غربالگری 
گرفته نشود. معتقدم نمایندگان 
مجلس باید نظر سازمان بهزیستی 
را در این رابطه جویا شوند. ما هم 
مطالبی را می توانیم آماده و برای آنها 
ارسال کنیم، البته باید ببینیم که نظر 
رئیس سازمان چیست و اگر مجلس 
از ما نظرخواهی کند یا در این زمینه 
آمار و اطلاعاتی بخواهد، حتما ارائه 

خواهیم کرد.

کوتـــــاه

یـادداشــت

در شهر تهران روزانه هفت میلیون تن زباله تولید می شود که 
از این مقدار بر اساس گفته های مسئولان شهرداری 2۰ درصد 
آن بازیافت و به کمپوست تبدیل می شود. در این کلانشهر اغلب، 
زباله ها از مبدا تفکیک نشده و استانداردهای لازم را ندارد. در این 
وضعیت موسسه تحقیقات خاک و آب وزارت جهاد کشاورزی نیز 
مجوز لازم را به این کمپوست های تهیه شده نمی دهد. در واقع این 
2۰ درصد کمپوست تولید شده از طریق زباله ها در روند کشاورزی 
استفاده نمی شود. در کل حدود هفت درصد  از مجموع زباله های 
جمع آوری شده در شهر تهران تفکیک از مبدا می شوند. بنابراین 
وضعیت مدیریت زباله در این کلانشهر  اسفناک است. این در حالی 
است که بودجه مالی در شهرداری تهران رقم ۶۰ هزار میلیارد 
تومان در سال است. این رقم چندین برابر بزرگترین  وزارتخانه های 
کشور است، اما در عمل این سازمان نتوانسته مشکل  زباله تهران 
را حل کند. با وجود اینکه، جمع آوری زباله یکی از وظایف اصلی 
و ابتدایی این سازمان محسوب می شود، اما شهرداری تاکنون 
نتوانسته از لحاظ فرهنگی، پشتیبانی و مکانیزه کردن زباله ها موفق 
عمل کند. برای مثال با بررسی وضعیت مدیریت زباله در شهرداری 
کرمانشاه باید گفت که این سازمان در مقایسه با شهرداری تهران 
موفق تر  عمل کرده است. هم اکنون هزاران نفر در تهران به شکل 
دستی زباله جمع آوری و تفکیک می کنند. این افراد در دسته ها 
و گروه های سازمان یافته توسط  افراد سودجو کنترل می شوند. 
اغلب این افراد در شهر تهران از سوی پیمان کار مورد استثمار قرار 
گرفته و هیچ حق و حقوقی به آنها تعلق نمی گیرد. در اصل همین 
مافیای پر قدرت زباله در تهران باعث شده تا روش های علمی و 
فنی به شکل مناسب اعمال نشود. در این شرایط کودکان کار و 
خیابان، افراد معتاد، زنان بی سرپرست و بخشی از جامعه که دچار 
بزه کاری ها و محرومیت ها هستند زیر سلطه مافیای زباله قرار 
گرفته اند. در واقع این افراد حق بیمه و حقوق مناسب را مطالبه 
نکرده و به حقوق اجتماعی شان نیز واقف نیستند. در این وضعیت 
پیمانکار با پرداخت کمترین میزان حقوق و دستمزد از این افراد 
برای جمع آوری زباله استفاده می کند. به گفته این کارشناس 
محیط زیست همین افراد برای مافیای زباله درآمدهای کلان را به 
ارمغان می آورند. شهرداری تهران با توجه به بودجه ها و اختیارات 
فراوان باید روی تفکیک زباله از مبدا اقدامات مناسب  انجام 
می داد، اما در عمل هیچ اقدامی انجام نشده است. این سازمان 
می توانست با تهیه مستندها و فیلم های مناسب در این حوزه 
شهروندان تهرانی را نسبت به بازیافت از مبدا دغدغه مند کند. 
برای مثال این سازمان می توانست با تهیه مقررات مناسب برای 
خانواده های تفکیک کننده زباله امتیازهایی همچون معافیت  در 
پرداخت عوارض را ایجاد کند. به گفته او این سازمان می توانست در 
کهریزک استانداردهای لازم را برای تبدیل این زباله ها به کمپوست 
فراهم کند تا دیگر حجم قابل توجهی از زباله دفن و سوزانده نشود. 
در بررسی اقدامات انجام شده شهرداری در زمینه دفن و سوزاندن 
زباله باید گفت که این گونه اقدامات باعث دامن زدن به آلودگی هوا 
و رها سازی شیرابه های زباله در دریاچه کهریزک شده است. هم 
اکنون وجود شیرابه های زباله در دریاچه کهریک باعث تلف شدن 
پرندگان و دیگر حیوانات آن منطقه شده است.  شهرداری تهران 
در طول ۱2 سال مدیریت آقای قالیباف می توانست در امر زباله به 
عنوان مسئولیت اولیه شهرداری در شهر تهران به شکل مناسب و 
اصولی عمل کند، اما در واقع هیچ اقدام مناسبی انجام نشده است.

 زباله در ایران 
همچنان »آشغال« است! 

 احتمال جا به جایی 
زمان امتحانات

وزیــر آمــوزش و پرورش تاکید 
کرد: بر اساس مصوبه شورای عالی 
آموزش و پــرورش، تأکید کردیـم 
امتحانات پایــه نهــم و دوازدهــم 
حضوری باشد، علت این موضوع هم 
حیاتی بودن امتــحانــات ایــن 
دو پــایـه تــحــصـیــلی اســت. 
محسن حاجی میرزایی افزود: در 
این دو پایه، همه دانش آموزان باید 
در یک شرایط برابر با هم سنجیده 
شــوند و نبایــد در این حـق دانش 
آموزان، تعدّی کنیم. وی ادامه داد: 
البته اگر ستاد کرونا در روزهای آینده 
با محدودیت هایی مواجه شده و 
محدودیت هایی را به ما توصیه کند، 
ممکن است زمان برگزاری امتحانات 
را جابه جا کنیم، اما  ارزشیابی سایر 
پایه های تحصیلی، در اختیار شورای 
مدرسه است تا به هر روشی که صلاح 
می دانند، عمل کنند و امتحانات را 
برگزار کنند و پایان مناسب و دلپذیری 

را برای سال تحصیلی رقم بزنند.

روی خط آرمان ملی

     88760176                                              
امتحانات حضوری

پارسال امتحانات نهم و دوازدهم را حضوری برگزار کردند، چون 
8۰ درصد آموزش را بچه ها در مدرسه دیده بودند و حتی شرایط 
کرونایی مثل امسال نبود اما امسال چرا می خواهند با جان بچه های 
ما بازی کنند و امتحانات را حضوری برگزار کنند مگه بچه های این 

دو پایه مقاومت بدنشان با پایه های دیگر متفاوت هست.
یک شهروند از اصفهان

سهمیه بنزین
 سهمیه بنزین تاکسی های اینترنتی چه شد؟ قرار بود 2۰ 
فروردین واریز شود و تا الان واریز نشده است. کسی هم پاسخگو 

نیست، خیلی علنی حق این راننده ها ضایع می شود.
حقی از تهران 

اولویت واکسن
آیا بی انصافی نیست در حالی که هر روز تعدادی از پرسنل محترم 
بانک ها به علت ابتلا به کرونا فوت می کنند و در حالی که بانک ها از 
جهت دورکاری و محافظت از پرسنل خود در انتهای صف هستند و 
همیشه رضایت مشتریان جزو رسالت اصلی آنهاست، هنگام گروه 

بندی واکسن در اولویت نباشند؟
سعیدی از تهران

 جوابیه ستاد مرکز معاینه فنی 
خودروهای تهران 

پیرو درج مطلبی در تاریخ ۱4۰۰/۱/28 تحت عنوان»تعطیلی 
مراکز معاینه فنی باعث جریمه شدن مردم شده است« به 
اطلاع می رساند: کلیه مراکز معاینه فنی شهر تهران در ایام 
محدودیت های کرونایی به علت ارائه خدمات فنی و زیرساختی 
در پایش خودروها بدون هیچگونه توقعی فعال بوده و به این 
مراکز روزانه ۶۵۰۰تا7۰۰۰ دستگاه خودرو مراجعه کرده است. 
ضمنا شهروندان می توانند علاوه بر رصد خبرهای مرتبط با این 
حوزه از طریق رسانه های معتبر با مراجعه به سایت  رسمی معاینه 
فنی خودروهای تهران و یا تماس با سامانه پاسخگو۹۶۰۰۶۰۰۰ 
از آخرین وضعیت فعالیت و ساعت کاری مراکز معاینه فنی شهر 

تهران مطلع گردند.
محمدرضا گویا- مدیر روابط عمومی ستاد 
مرکزی معاینه فنی خودروهای تهران

محمد درویش
کارشناس محیط زیست 

آرمان ملی: هنوز ایران با ویروس جهش یافته انگلیسی دست و پنجه نرم می کند و روزانه با حدود 20 هزار نفر مبتلا و 450 نفر فوتی، مردم تاوان سهل 
انگاری های برخی از مسئولان را پرداخت می کند. 16 دی سال گذشته بود، که اولین مورد ابتلا به ویروس جهش یافته انگلیسی در کشور از سوی وزیر 
بهداشت تایید شد و فقط کمتر از 50 روز نیاز بود که وزیر بهداشت اعلام کرد که »ویروس کرونای جهش یافته در شهرهای کشور کاملا چرخیده است«. 

»آرمان ملی« از ابتلای 3 نفر به ویروس آفریقایی و مشکوک بودن 5 هندی گزارش می کند:

ایران، بهشت ویروس های خارجی 
    پس از آمدن ویروس از چین و انگلیس، حالا ورود ویروس هندی و آفریقایی به گوش می رسد 

    مصطفی معین: آقای نمکی چرا استعفا ندادی! 

بالاخره نیز  زمــزمه های ورود ویروس کرونای 
هندی به ایران جدی شد و روز گذشته مسئولان 
از شناسایی پنج تبعه هندی در بوشهر مبتلا به 
کرونا خبردادند. عبدالکریم گرواند، استاندار 
بوشهر با اعلام قرنطینه ۵ تبعهِ کرونایی هند، 
بنگلادش و پاکستان گفت: »نوع ویروس آنها 
مشخص نیست و در حال بررسی هستیم تا 
نوع بیماری آنها مشخص شود.«  در این بین 
بسیاری از مردم بوشهر و استان های همجوار 
خواستار قرنطینه این استان شدند، موضوعی 
که ۱4 ماه پیش نیز با شناسایی دو مورد مبتلا 
به کرونا در استان قم، برسر زبان ها افتاد، اما 
هیچگاه این اتفاق رخ نداد.  در این میان وزیر 
بهداشت و میلیون ها نفر در ایران، امیدوارند 
آن پنج نفر به کرونای معمولی مبتلا باشند در 
نامه ای به روسای دانشگاه های علوم پزشکی بر 
ارائه مستمر گزارش کنترل مرزهای استان های 
شرقی، جنوب شرقی و مرزهای دریایی جنوب 
و پروازهای ورودی از کشورهای پاکستان و 
هندوستان تاکید کرد.  اما مسعود مردانی عضو 
کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا در واکنش به 
برخی اظهارنظر ها مبنی بر لزوم قرنطینه بوشهر 
به میزان گفت: »من در مورد ورود ویروس 
هندی اطلاعی ندارم، اما در خصوص ورود 
ویروس آفریقایی به کشور می دانم 3 مورد ابتلای 
قطعی به این ویروس گزارش شده است.«  در 
این میان نیز عبدالمحمد خواجه ئیان معاون 
بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی بوشهر در مورد 
این اتفاق گفت: »تعداد 2۰ نفر از اتباع کشور 
هندوستان وارد استان بوشهر شده بودند که به 
دلیل حساسیت موجود بر روی سوش هندی 
ویروس کرونا، پس از بررسی از این افراد تست 
کرونا به عمل آمد که پاسخ آزمایش پنج نفر از 
این افراد مثبت و سه نفر نیز مشکوک گزارش 
شده است. پس از نمونه گیری، پاسخ آزمایش 
برای تعیین سوش به تهران ارسال شده است.« 

 تایید ویروس آفریقایی به ایران 
البته سعید نمکی در خبر دیگری اعلام کرد: 
»متاسفانه دوشنبه شب در یکی از استان های 
جنوبی، برای اولین بار ویروس جهش یافته 
آفریقای جنوبی شناسایی شد.« ویروسی که 
سرعت و قدرت انتشار آن از ویروس جهش 
یافته انگلیسی بیشتر است. با این اوصاف به 
نظر می رسد که ویروس های جهش یافته جدید 
از سراسر دنیا به سرعت در کشور شیوع پیدا 
می کنند و ایران به بهشت ویروس های جهش 

یافته تبدیل شده است، کما اینکه امروزه 
بسیاری مقصر مرگ حدود ۵۰۰ نفر در کشور را 
شیوع دور از انتظار ویروس جهش یافته انگلیسی 
می دانند. در این میان هنوز اخباری از پروازها 
به هند و پاکستان و پهلوگرفتن کشتی های 
هندی در کشور به گوش می رسد، حتی تکلیف 
صدها ملوان هندی شاغل در هرمزگان مشخص 
نیست که آیا آزمایش کرونا داده اند یا خیر؟  وزیر 
بهداشت همچنین معتقد است که »در زمینه 
ویروس هندی هم صدای پایش را نزدیک تر 
کنار خودمان می شنویم. تمام تبعه هندی و 
پاکستانی که وارد شدند را بررسی می کنیم. 
دیروز در یکی از شهرستان هایمان مواردی را 
از هندی هایی که مبتلا به کرونا بودند را داریم 
ارزیابی می کنیم و امیدواریم از نوع موتاسیون 

یافته هندی نباشند.«
 رکورد ایران در ثبت مرگ 

با این حال وزیــر بهــداشــت در روز ششم 
اردیبهشت از علمی ترین شیــوه  های مدیریت 
کووید در جهان سخن گفت، اما با بررسی آمار 
در همــان روز می توان پی برد که در ششم 
اردیبهشت با مرگ 4۹۶ نفر در کشور به دلیل 
ابتلا به کرونا، ایران در رتبه نخست مرگ و میر 
جهان نسبت به جمعیت قرار گرفت و پس از 
ایران و برزیل، کشور هند با جمعیتی یک ملیارد 
33۶ میلیون نفر و با مرگ 38۰۰ نفر در رده سوم 
جهان ایستاد. این یعنی تعداد مرگ در ایران 

نسبت جمعیتش، سه برابر هند بود. 
 رونــد واکسینــاسیون همـچنان 

ناامیــد کنـنده
در شرایطی که ایران موفق شده یک درصد 
جمعیت 8۰ میلیونی خود را واکسینه کند و 
آخرین آمار واکسیناسیون وزارت بهداشت، 
خبر از این می دهد که تاکنون 7۰۵ هزار و 
۱47 نفر دُز اول واکسن کرونا و ۱84 هزار و 
4۰7 نفر نیز دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع 
واکسن های تزریق شده در کشور به 88۹ هزار و 
۵۵4 دُز رسیده است، بسیاری وزارت بهداشت و 
تکیه بیش از اندازه آنها را بر تولید واکسن ایرانی، 
مقصر روند کُند این اتفاق می دانند. در حالی که 
واکسن وارداتی در اختیار چندین کشور جهان 
است. در شرایطی که وزیر بهداشت منتقدانش را 
دلال واکسن معرفی کند روز گذشته، مصطفی 
معین رئیس شورای عالی نظام پزشکی می گوید:   
اگر تصمیمی در ستاد گرفته شود که در تعارض 
با وظایف و اختیارات قانونی وزیر بهداشت 

باشد و یا آن تصمیم از نظر کارشناسی نادرست 
تشخیص داده می شود، وزیر محترم باید تذکر 
می داد و از تصویب آن جلوگیری می کرد و اگر 
در موردی مصوبه ستاد بر خلاف مصالح جامعه 
و مثلا در تعارض با سلامت مردم بود و به رغم 
نظرات کارشناسی او تحمیل شده بود، آقای وزیر 
می تواند به صورت شفاف از خود سلب مسئولیت 
کند و استعفا دهد، هیچ نیازی هم به متهم کردن 
دیگران و فرافکنی مسائل و مسئولیت ها وجود 
ندارد. پولی و طبقاتی کردن واکسن کرونا نشان 
دهنده ضعف اخلاق حرفه ای و ناکارآمدی در 
مدیریت بحران این کشور و مردم ایران است. 
معین با اشاره به انتقادات وزیر بهداشت از ستاد 
کرونا درباره آزاد گذاشتن سفرهای نوروزی و از 
سویی دیگر موافقت ایشان با برگزاری مراسم  
شب های قدر، بیان کرد: ضد و نقیض گویی و 
رفتارهای دوگانه نشان دهنده  ضعیف و سست 
بودن مبانی علمی و اخلاقی و غلبه رویکردهای 
پوپولیستی در یک مدیر اجرایی است که باعث 
بدآموزی برای جامعه و سلب اعتماد مردم از 
مسئولان و تصمیمات ایشان می شود. معین 
در واکنش به ماجرای واکسیناسیون برخی 
اعضای شورای شهر و عوامل شهرداری در برخی 
استان ها به جای پاکبان ها و همچنین روند 
واکسیناسیون، گفت: این مسائل نمونه  بارز و 
مصداقی از فساد و فقدان اخلاق در مدیریت 
است که موجب تاسف و مستوجب برخورد قاطع 
قانونی است. همچنین مسعود پزشکیان، نماینده 
تبریز در مجلس هم گفته: »روزگار مردم را سیاه 
کرده ایم و هر روز محدودیت ها را در کشور اجرا 
می کنیم. خیلی از مردم بیکار شده اند و در حال 

حاضر هموطنان بسیاری را از دست داده ایم.« 
 کرونا همچنان می تازد 

طبق آخرین آمار شیوع کرونا در کشورمان، از 
روز دوشنبه )۶ اردیبهشت( تا چهــارشنــبــه 
)7 اردیبهشت( 2۰ هزار و ۹۶3 بیمار جدید مبتلا 
به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که سه هزار 
و 38۶ نفر از آنها بستری شدند. با احتساب این 
آمار مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به دو 
میلیون و 438 هزار و ۱۹3 نفر رسید. همچنین 
در این مدت، 4۶2 بیمار کووید۱۹ جان خود 
را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 
بیماری به 7۰ هزار و ۵32 نفر رسید. در حال 
حاضر ۱۹8 شهر کشور در وضعیت قرمز، ۱۵7 
شهر در وضعیت نارنجی، 74 شهر در وضعیت 

زرد و ۹ شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

       اعتراض پرستاران مقابل ساختمان تامین اجتماعی به چه دلیل بود؟     

دروغگویی به پرستاران تمام نمی شود
آرمان ملی: روز گــذشتـه تعدادی از پرستاران 
مقابل ساختمان تامین اجتماعی دست به اعتراض 
استخدامی  آزمون  از  و مشکلات پس  زدند 
سازمان تامین اجتماعی، یکی از موضوعات 
تجمع پرستاران بود. پرستاران در یکسال اخیر 
با مشکلات متعددی دست و پنجه نرم کرده 
اند و اخیرا نسبت به آزمون استخدامی سازمان 
تامین اجتماعی و افزایش حقوق و مسائلی از این 
دست روبه روی سازمان تامین اجتماعی به علامت 
اعتراض تجمع کردند. قبل از برگزاری آزمون 
استخدامی تامین اجتماعی، در دفترچه این 
آزمون، شرطی مبنی بر اینکه »اگر داوطلبی نمره  
زیر ۵۰ داشته باشد، عضو نیروهای شرکتی خواهد 
شد« درج نشده بود. علاوه بر این پس از آزمون نیز 
به داوطلبان گفته شد تا برای مصاحبه با آنها تماس 
گرفته خواهد شد، اما تا پیش از عید نوروز امسال 
فقط به کسانی که نمره بالای ۵۰ کسب کردند 
تماس گرفته شد و با وجود گذشت بیش از 3 ماه از 
نتیجه آزمون، برای کسانی که نمره زیر ۵۰ کسب 
کردند اطلاعیه ای ارسال شده است که جزئیات 
خاصی دارد و یکی از دلایل اعتراض پرستاران در 
روزهای اخیر است. پیش از این نیز در اواخر اسفند 
سال گذشته سازمان سنجش و وزرات بهداشت در 
برگزاری آزمون استخدامی بهمن برخلاف قوانین 

استخدامی و متن دفترچه استخدامی منتشر شده 
سهمیه کرونا را به صورت نمره اعمال کردند که در 
دفترچه استخدامی به صراحت ذکر شده به صورت 
درصدی از نمره اولیه دواطلب محاسبه می شود 
که برخلاف آن عمل شده. در این میان بسیاری از 

داوطلبین استخدامی را سر درگم کرد. 
 شرط قرداد 89 روزه 

به گـفته یکــی از پرستاران تامین اجتماعی، 
یک هفته ای است که اطلاعیه ای صادر شده تا 
کسانــی که در آزمون شرکت کردند به سازمان 
تامین اجتماعی مراجعه کنند و فرمی را تکمیل 
نمایند. ضمنا کسانی که می خواهند استخدام 
شوند، به مدت 8۹ روز می توانند به صورت شرکتی 
مشغول به کار شوند و پس از آن و در صورت تمایل 
سازمان به استخدام سازمان درآیند. گفتنی است 

به داوطلبان گفته شده تا باید این برگه را امضا 
کنند، در غیر این صورت باید تایید کنند که از 

آزمون استخدامی انصراف دهند.
 اگر قصد استخدام ندارید، بگویید 

ظاهرا پرستاران به این معترضند که چرا باید با 
پایه حقوق اندک و با امنیت شغلی کم به استخدام 
تامین اجتماعی و آن هم در بخش کرونایی ها 
درآیند و در حق کسانی که نمره کمی کسب 
کرده اند احجاف شده است. یکی از پرستاران در 
اعتراض به اقدامات اخیر تامین اجتماعی به رکنا 
گفته است: »اگر مسئولان تامین اجتماعی قصد 
استخدام افراد را نداشتند، بهتر بود تا از همان ابتدا 
این موضوع را اعلام می کردند، نه اینکه با هدف 
بیگاری کشیدن، ما را مجبور کنند تا با پایه حقوق 
های حداقلی در این آزمون شرکت کنیم و بین دو 
راهی بمانیم. یکی از معضلاتی که ما داریم این 
است که برخلاف سایر جاهای دیگر هیچ افزایش 
حقوقی نداریم، به عنوان مثال حقوق دریافتی من 
در بهمن ماه ۹8 با بهمن ۹۹ هیچ تفاوتی نداشته 
است. ضمناً ما 7۰۰ هزار تومان برای حق پرکیس 
داریــم که در چنــد سال گــذشته هیچ تغییری 
نداشته است. زمانی که به این وضعیت اعتراض 
می کنیم نیز به ما می گویند اگر ناراضی هستید، 

می توانید استعفا دهید.«

نتوانستم شهر را از چنگال 
رانت خواران رها کنم! 

در پی اظهارات محســن هاشمی 
رئیس شورای شــهر تهران مبنی 
بر عذرخواهــی از مــردم به دلیل 
کمبودها و ضعف هایــی مدیریت 
شهری، شــهردار تهران نسبت به 
این مطالب واکنــش نشــان داد. 
پیروز حناچی در تــوییــت نوشت: 
ابایی از عذرخواهی بابـت کاستی ها 
در برابر مردم نداشته و ندارم ولی با 
مشــاهده تحریف ها و تخریب های 
غیرتخصصی و غیرمنصفانه ای که 
با غفلت از عملکرد مجموعه خدوم 
شــهرداری در بحبوحــه تحریم و 
کرونا بنابر مقاصد سیاســی انجام 
می شــود لازم می دانم بــه نوعی 
دیگر از مــردم عذرخواهی نمایم. 
عذرخواهی می کنم که به رغم همه 
اقدامات صورت گرفته نتوانســتم 
همه دســت اندازان به بیت المال را 
به دستان قانون بسپارم. عذرخواهی 
می کنم که نتوانستم شهر را به طور 
کامل از چنگال رانت خــواران رها 
کنم و بیت المالــی را که از راه های 
مختلف در اختیار افراد خاص بود از 

دستانشان خارج کنم. 


